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Logistiikka-asiantuntija Ulla Yli-Karro kertoo kuljetuspalvelujen tilanteen ja 

vastaa neuvoston jäsenten esittämiin kysymyksiin. 

 

Esitys:  

 Vammaisneuvosto merkitsee asian tiedoksi. 

 

Käsittely: 
 Merkitään, että logistiikka-asiantuntija Ulla Yli-Karro selosti asiaa 

kokouksessa ja vastasi vammaisneuvoston jäsenten esittämiin 

kysymyksiin. 

 

Ulla Yli-Karro kertoi kuulumiset 21.10.2024 Savonlinnassa järjestetystä 

tilaisuudesta, jossa oli paikalla taksiyrittäjiä ja kansanedustaja Anna-

Kristiina Mikkonen. Tilaisuudessa käsiteltiin muun muassa taksilain 

uudistuksen tämänhetkistä tilannetta. Pulmana päivystys ja yrittäjien 

riittävyys sekä kuljettajien koulutus erityisryhmien osalta. 

 

Joidenkin kyytien hinnoittelussa esiintyy hankaluuksia. Käytettävä 

ohjelmisto ei kykene muuttamaan hinnoitteluperustetta tietyn kilometrirajan 

täyttymisen mukaan. Asiaa selvitellään. 

 

 Merkitään lisäksi seuraavat kokouksessa esiin nostetut asiat: 

• Vpl kuljetusten omavastuutaksat tulee tarkistaa kho:n 2020 päätöksen 

mukaiseksi (tiedoksi aluehallitukselle) 

• Kuljetusten tilaamisen kokemusasiantuntijaryhmä toimii uuden 

sovelluksen testaajina 

• Vakiotaksioikeuden käytön periaatteet selkiytettävä 
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 Syyskuun aikana on toteutunut 17.000 kyytiä, reklamaatio on tullut neljästä 

kyydistä (0,02 %). 

 

  

 

Päätös:  

Hyväksyttiin esityksen mukaan. 

Vammaisneuvosto päätti huomauttaa aluehallitukselle, että 

vammaispalvelulain perusteella myönnettyjen kuljetusten omavastuutaksat 

eivät tällä hetkellä ole kaikilta osin lain edellyttämällä tasolla. 
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